
خبر کوتاهاخبار
انتقاد تندگویان به طرح افزایش مشوق های مالی برای ازدواج دختران:

هیچمشکلیباهدیهدادنبهزوجهایجوانبرطرفنمیشود

شهردار منطقه چهار تهران اعلام کرد:

ضرورت سیستماتیک شدن روش های اجرایی در شهرداری تهران

نخستین جلسه شورای معاونین سازمان انتقال خون در سال 98 :

برنامه های پیش روی سازمان انتقال خون طی دو سال آینده اعلام شد

جوانان  و  ورزش  وزارت  جوانان  امور  معاون 
نسبت به تبدیل شدن ازدواج به یک »معامله« به 
زیر  دختران  برای  مالی  مشوق های  افزایش  دنبال 
۱۸ سال و پسران زیر ۲۴ سال هشدار داد و گفت: با 
هدیه دادن به زوج های جوان هیچ مشکلی برطرف 
ازدواج جوانان  نمی شود، چراکه مهمترین مشکل 

اشتغال و مسکن است.
به  اشاره  با  گفت:  تندگویان  مهدی  محمد 
مجلس  فرهنگی  کمیسیون  استمزاجی  رأی گیری 
در خصوص مواد ۲۷ تا ۳۰ طرح جمعیت و تعالی 
را  اجرایی  که دستگاه های  آن  ماده ۲۹  و  خانواده 
موظف می کند به دختران و پسرانی که زیر ۲۰ و 
۲۴ سال ازدواج می کنند برای یک بار هدیه ازدواج 
پرداخت کند، گفت: در زمان تصمیم گیری و بحث 
گاهی  نیز   ۹۸ سال  ازدواج  وام  جزئیات  مورد  در 
نماینده ها  که  می شد  مجلس شنیده  از  موارد  این 
تا ۲۴  ازدواج جوانان ۱۸  برای تشویق  قصد دارند 
ساله قوانینی را مصوب کنند و میزان وام برای آنها 

افزایش یابد.
همان  پیشنهادها  این  اینکه  به  اشاره  با  وی 
زمان نیز در مجلس رای نیاورد، افزود: البته مطرح 
به مرحله  برای رسیدن  این پیشنهاد  شدن دوباره 
قانونی  پروسه  کردن  طی  نیازمند  اجرا  یا  تصویب 
است چراکه در حال حاضر قانون بودجه سال ۹۸ 
ابلاغ شده است و نمایندگان  تصویب و برای اجرا 
به  دولت  برای  مالی  بار  که  قوانینی  تصویب  برای 
بودجه  در کمیسیون  را  آن  باید  ابتدا  دارد،  همراه 
به  تصویب کرده و سپس در صحن علنی مجلس 

رای بگذارند.
معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان در 
گفتگو با ایسنا افزود: با کلیت ازدواج دختران بالای 
۱۸ سال و پسران بالای ۲۴ سال مخالفتی ندارم و 
حتی در معاونت جوانان پیگیر کاهش سن ازدواج 
که اتفاقا در سال های اخیر با افزایش رو به رو بوده 
است، هستیم، اما به نظر می رسد پسران زیر ۲۴ 
سال در جامعه ایرانی چندان شرایط مساعدی  برای 
تشکیل زندگی مشترک ندارند و در صورت محاسبه 
زمان تکمیل تحصیلات، سربازی، یافتن شغل و ... 

قبل سن ۲۴ سال به این مرحله نرسیده اند.
یک  تنها  ازدواج  اینکه  بر  تاکید  با  تندگویان 

اجتماعی  داد  قرار  بلکه یک  و  نیست  نامه«  »عقد 
ویژه  اقتضائات  با  مشترک  زندگی  تشکیل  برای 
یک  تشکیل  عملی  لحاظ  به  کرد:  اظهار  است، 
زندگی نیازمند حداقل هایی از امکانات، تامین مالی 

و داشتن شغل به ویژه برای پسران است.
هدیه  جای  به  است  بهتر  اینکه  بیان  با  وی 
و  اشتغال  تسهیلات  جوان،  های  زوج  به  دادن 
مسکن در اختیار آنها قرار گیرد، تصریح کرد: این 
موارد، مشوق های به مراتب بهتری هستند. آیا در 
حال حاضر پسران زیر ۲۴ سال به راحتی می توانند 
وارد بازار کار شوند و برای تشکیل زندگی مشترک 

درآمد داشته باشند؟.

جوانان  و  ورزش  وزارت  جوانان  امور  معاون 
اصلی ترین مشکلات ازدواج جوانان را مشکل اشتغال و 
مسکن دانست و گفت: با هدیه دادن به زوج های جوان 
هیچ مشکلی برطرف نمی شود، بلکه باید دست کم 

مسکن ارزان و مناسب در اختیار آنها قرار داد.
تندگویان با اشاره به اینکه افزایش مشوق های 
یک  به  تبدیل  را  ازدواج  امر  است  ممکن  مالی 
معامله، به ویژه در مناطق دارای فقر فرهنگی و فقر 
مالی کند، تاکید کرد: نباید کاری کنیم که دختری 
با سن کم به عقد فردی در بیاید تا مشوق های مالی 
و نقدی به آنها پرداخت شود، چراکه این مسائل در 
آینده تبعات اجتماعی بیشتری به همراه دارد و به 

زندگی مشترک پایدار و سالم منتهی نخواهد شد.
وی با انتقاد از اینکه با وجود گذشت بیش از 
واحد خدمت«  »پنجره  قانون  تصویب  از  ۱۰ سال 
گفت:  است،  نشده  اجرایی  قانون  این  هم  هنوز 
کسب  برای  جوان  یک  اساس  این  بر  تا  بود  قرار 
درگاه  یک  به  تنها  اشتغال  به  مربوط  مجوزهای 
مراجعه کند و به این ترتیب هزینه مالی و زمانی 
این فرایند را برای آنها کاهش دهیم، اما عملا این 

امر محقق نشده است.
جوانان  و  ورزش  وزارت  جوانان  امور  معاون 
نمایندگان  اگر  معتقدم  که  درحالیست  این  افزود: 
ازدواج  میزان  کنند،  دنبال  را  موضوع  این  مجلس 
جوانان نیز افزایش می یابد چراکه با افزایش امکان 
مندی  علاقه  آن،  فرایند  تسهیل  و  آنها  اشتغال 
بیشتر  نیز  مشترک  زندگی  تشکیل  به  جوانان 

می شود.

شهردار منطقه چهار در نخستین جلسه اداری 
سال ۱۳۹۸ با بیان اینکه تغییر روش های مدیریتی 
از سنتی به سیستماتیک باید در اولویت قرار گیرد 
و  امروزه جایگزین کردن روش های جدید  افزود: 
به جای روش های قدیمی و سنتی  سیستماتیک 

عامل اصلی پیشرفت در کارها است.
محمددوست«  محمد   « امتیاز،  گزارش  به 
از  برخی  در  متاسفانه  افزود:  مطلب  این  بیان   با 
عدم  تهران  شهرداری  پوشش  تحت  واحدهای 
آسیب  سیستماتیک  های  روش  از  بهینه  استفاده 
های جدی را به بدنه شهرداری تهران ایجاد کرده 

است و باید به دنبال اصلاح آن ها باشیم.
استفاده  بر  تاکید  با  چهار  منطقه  شهردار 
و  ها  فعالیت  کلیه  در  سیستماتیک  های  ازروش 
اقدامات  تمامی  افزود:  اقدام  دست  در  های  پروژه 
سال ۱۳۹۸ باید مبتنی بر سیستماتیک و رویکرد 

سیستمی باشد.
باید   ۱۳۹۸ سال  اقدامات  اینکه  بیان  با  وی 
مبتنی بر مطالعه و کار کارشناسی باشد افزود: در 
برخی موارد کارهایی بدون مطالعه انجام می شود 
که اگر قبل از اجرای آنها مطالعه لازم صورت گیرد 

به نتیجه بهتری دست خواهیم یافت.
محمددوست با انتقاد از اجرای برخی امکانات 
باغ  گفت:  تهران  پرندگان  باغ  در  ضروری  غیر 
پرندگان از جمله پروژه هایی است که در آن برخی 
اقدامات در گذشته بدون مطالعه و کار کارشناسی 
اجرا شده است که علاوه بر غیر قابل استفاده بودن 
نموده  تحمیل  شهرداری  به  را  گزافی  های  هزینه 

است.
از  استفاده  بر  تاکید  با  چهار  منطقه  شهردار 
های شهری  پروژه  اجرای  در  محلی  های  ظرفیت 
افزود: استفاده از ظرفیت های نخبگان، دانشجویان 
و جامعه دانشگاهی می تواند شهرداری تهران را در 

رسیدن به اهداف متعالی خود یاری نماید.
می  مناسب  ریزی  برنامه  داشت:  اظهار  وی 
اداری،  های  پیچیدگی  کاهش  رغم  علی  تواند 

سرعت حل موضوعات پیش رو را افزایش دهد.
با  کردن  برخورد  موردی  گفت:  محمددوست 
به همراه نخواهد داشت و  را  نتیجه خوبی  مسایل 
باید تلاش کنیم نقش برنامه ریزی را در برنامه ها 

پر رنگ تر کنیم.
ارتباطات  تقویت  بر  تاکید  با  ادامه  در  وی 

در  که  اقداماتی  افزود:  مردمی  های  مشارکت  و 
گیرد  می  قرار  کار  دستور  در  چهار  منطقه  سطح 
باید مبتنی بر تقویت ارتباط با شهروندان و کسب 

رضایتمندی آنان باشد.
شهردار منطقه چهار با اشاره به شعار شهردار 
محترم تهران مبنی بر »تهران شهری برای همه« 
همه  برای  را  تهران  شهر  کنیم  تلاش  باید  افزود: 
اقشار مناسب سازی کنیم و نباید این کلانشهر در 

انحصار افراد خاص قرار گیرد.
تحقق  برای  چنانچه  کرد:  نشان  خاطر  وی 
دنبال  به  تهران  شهری  مدیریت  کلان  اهداف 
تصمیم  و  امور  اداره  در  شهروندان  دهی  مشارکت 
نخواهند  ما  تنها مردم همراه  نه  نباشیم  ها  سازی 
بود بلکه مقابل مدیریت شهری نیز قرار می گیرند.

شهردار  تدابیر  نباید  ما  افزود:  محمددوست 
کنیم  تلقی  شعار  عنوان  به  را صرفاً  تهران  محترم 
بلکه باید با انجام اقدامات مؤثر و اثر بخش به دنبال 

کسب رضایتمندی شهروندان باشیم.
وی نقش مساجد به عنوان یکی از مهمترین 
تاثیر گذار  و  را مهم  ارتباطات مردمی  کانون های 
بسیار  های  ظرفیت  خوشبختانه  افزود:  و  دانست 

دارد  وجود  چهار  منطقه  گانه   ۹ نواحی  در  خوبی 
در  تعاملات  این  ارکان  ترین  اصلی  از  مساجد  که 

محلات ۲۰ گانه محسوب می شوند.
کرد:  نشان  خاطر  چهار  منطقه  شهردار 
موضوعات بسیار پیچیده ای در منطقه چهار وجود 
دارد که مستلزم ایجاد یک نظم و هماهنگی همه 
تا  است  سازمانی  برون  و  سازمانی  درون  جانبه 

بتوانیم شاهد تحولات اساسی در منطقه باشیم.
وی در ادامه ضمن تشکر از حوزه های مختلف 
مسأله  در  معاونت خدمات شهری  ویژه  به  منطقه 
بارش  علیرغم  افزود: خوشبختانه  اخیر  بارش های 
اقدامات خوبی که در سطح  با  اخیر  ناگهانی  های 
منطقه صورت گرفت، شاهد آرامش خوبی در ایام 

نوروز بودیم که جای سپاس و قدردانی دارد.
محمددوست در پایان ضمن معرفی و انتصاب 
»پیمان پور نصر« به عنوان »معاون خدمات شهری 
و محیط زیست شهرداری منطقه چهار« و قدردانی 
این  سابق  معاون  معلم«  »رضا  مؤثر  خدمات  از 
معاونت گفت: باید تحولات خوبی در حوزه معاونت 
تا  گیرد  صورت  زیست  محیط  و  شهری  خدمات 
بتوانیم خدمات بهتری را به شهروندان ارایه کنیم.

شورای  جلسه  نخستین  در  خون  انتقال  سازمان  عامل  مدیر 
معاونین که در سالن اجتماعات سازمان انتقال خون برگزار شد تاکید 
کرد تحولات اقتصادی، اجتماعی و سیاسی اخیر نباید سبب کاستی 

در خدمات انتقال خون شود.
شرکت  با  سازمان  معاونین  شورای  جلسه  امتیاز؛  گزارش  به 
مدیران ستاد سازمان و استان تهران با هدف مروری بر برنامه های 

سازمان و برنامه عملیاتی سال ۹۸ و ۹۹ برگزار شد.
با اشاره به فضای سیاسی پیش رو به خاطر  اله  دکتر پور فتح 
فعالیت های انتخاباتی و احتمال غفلت از مسائل اجرایی گفت: نباید 
بگذاریم در وظایف سازمان طی دو سال آینده خللی پیش بیاید و باید 

حتی بهتر از پیش کارها پیش برود.
وی افزود: طی شش سال گذشته کارهایی در سازمان انجام شده 
که باید تبدیل به فرآیندهای پایداری شودکه حتی در دولتهای آینده 

نیز خلل و وقفه ای به آن وارد نشود.
ماه گفت:  اردیبهشت  ها در ۱۹  تحریم  به تشدید  اشاره  با  وی 
پیش بینی می شود منابع دولت اکثرصرف باز سازی مناطق آسیب 
دیده شود و روند مالی مناسبی نداشته باشیم اما این موضوع نباید 
به شرایط  توجه  با  باید  و  دار کند  را خدشه  امنیت و سلامت خون 
برنامه ۹۸ با همکاری همه عزیزان با امکانات و سیستم ها ونیروهای 

توانمند موجود به خوبی مدیریت کنیم.
وی تاکید کرد باید با حد اقل ها برنامه ها و اهداف سال پیش رو 
را مدیریت کنیم و با سه برنامه راهبردی که در سازمان تدوین شده 

است وقت آن است که برنامه اجرایی سازمان تدوین شود.
را  ها  واحد  ارزیابی  های  شاخص  تا  خواست  مدیران  از  وی 
گفت:  بیمارستانی  انتقال خون  اهمیت  به  اشاره  با  و  کنند  مشخص 
درمان  حوزه  را  بخش  این  و  است  بزرگی  خلأ  دچار  مصرف  چرخه 
در اختیار ما قرار داده است و باید برای آن برنامه اجرایی و عملیاتی 
خارج از سازمان داشته باشیم. دکتر پورفتح اله همچنین تاکید کرد 

که برنامه هموِیژلانس نیز باید با قدرت توسعه یابد.
دکتر پور فتح اله گفت: بانک خون بیمارستانی هم اکنون فاقد 
متولی آموزشی و انتقال فرایند است و با کمک معاونت درمان در این 
رابطه موسسه طب انتقال خون سمینار آموزشی برگزار کرد و گروه 
آموزشی و تبادل فکری در شبکه مجازی راه اندازی کردند که بسیار 

موثر بود و باید تداوم یابد.
وی بر لزوم تدوین استانداردهای بانک خون تاکید کرد و افزود: 
انتقال خون محافظه کارانه و مدیریت خون بیمارو هموویژلانس سه 
درمانی  مراکز  برای  واحدی  نسخه  باید  آن  برای  که  است  ساختار 
تنظیم شود و راهکار آن تشکیل کمیته های انتقال خون بیمارستانی 

است که پی گیر اهداف سازمان باشد.
مدیر عامل سازمان همچنین از راه اندازی نرم افزار بیمارستانی برای 
چرخه انتقال خون خبر داد و با با تاکید بر اهمیت ساختارهای تکنولوژیک 
آی تی و نرم افزارها و سخت افزارها مورد نیاز گفت: نرم افزار نگاره نیز باید 

ارتقا یابد تا با تغییرات جدید سیستم ها هماهنگ شود.
پروسه  متفاوت شدن  اشاره  با  انتقال خون  عامل سازمان  مدیر 
اهدای خون در دنیا گفت: مصرف خون کامل و گلبول قرمز در دنیا 

کاهش یافته وتقاضای فرآورده های دیگر خون بیشتر می شود.
وی تاکید کرد به خاطر نیاز بیشتر به پلاکت و پلاسما باید شیوه 
های فرزیس توسعه یابد و پلاکت، پلاسما، گلبول قرمز با این شیوه از 

اهدا کنندگان دریافت شود.
وی با پیش بینی بحران پلاسما در دنیا به خاطر خواص درمانی 
نیاز  IVIGکشف شده است گفت: هرچه سریعتر  برای  جدیدی که 

داریم در این زمینه به خودکفایی برسیم.
وی افزود: همچنین سازمان جهانی بهداشت تاکید دارد که هر 
بیماری های  انتقال  تا جلوی  استفاده کند  از پلاسمای خود  منطقه 

بومی گرفته شود.
دکتر پور فتح اله همچنین خبر از افزایش شدید مصرف پلاکت 
در ایران در اثرپدیده سالمندی داد و گفت: طی ۱۰ سال گذشته از 
و  یافته  افزایش  واحد  هزار  و ۲۰۰  میلیون  یک  به  واحد  هزار   ۴۰۰
فرهنگ اهدا به شیوه فرزیس باید جایگزین اهدای خون کامل شود تا 

نیازهای پیش رو قابل رفع باشد.
وی احداث مراکز جامع اهدای خون که قادر به دریافت پلاکت 
گلبول قرمز و سلولهای بنیادی هستند را دستاورد مهم سازمان انتقال 
خون دانست و افزود: باید جذب و انتخاب اهدا کنندگان مغز استخوان 

را در دستور کار خود قرار دهیم.
وی خبر از سهم یک درصدی ایران در پیوند مغز استخوان غیر 
خویشاوند داد در حالی که ۴۰ تا 5۰ درصد بیماران در دنیا از از مغز 
این  ایران در  اگر در  استفاده می کنند که  استخوان غیر خویشاوند 
زمینه بیشتر فعالیت شود 5۰ درصد بیماران با پیوند سلولهای بنیادی 

غیر خویشاوند می توانند شانس زنده ماندن پیدا کنند.
کنندگان  اهدا  اطلاعات  مورد  هزار   5۰ وجود  از  خبر  وی 
کننده  اهدا  باید سیاست جذب  گفت:  و  داد  بنیادی  داوطلب سلول 
سلول بنیادی را به سمت اهدا کنندگان جوان سوق دهیم زیرا این 
افراد برای پیوند مناسب تر و درمان با این سلولهای بنیادی شانس 
انتقال خون گفت : طبق  بالاتری دارد. مدیر عامل سازمان  موفقیت 
اعلام سازمان جهانی بهداشت با داشتن ۳۰۰ هزار واحد پلاسما می 
با کمک بخش  اکنون  توانیم وارد فرایند پالایش پلاسما شویم و ما 
توانیم  ایم که می  یافته  به ۴۰۰ هزار واحد پلاسما دست  خصوصی 
وارد صنعت تولید خمیر ۱.۲.۳و۴ پلاسما شویم.این کار سرمایه کمتر 
و فرایند ساده تری نسبت پالایش کامل پلاسما می طلبد و می توانیم 
میزان  به هر  داریم  نیاز  را که  با داشتن خمیر پلاسما هر محصولی 
مورد نیاز به کشوری که بهترین عملکرد را درتولید آن محصول دارد 
سفارش دهیم و این کار ارزش افزوده بسیار بالایی دارد و پی گیری 

این موضوع در دستور کار سازمان قرار دارد.
دکتر پور فتح اله در این نشست در جمع مدیران ستادی سازمان 
گفت: نگاه ویژه به مراکز انتقال خون برای سلامت و امنیت خون و 
فرآورده های آن باید در اولویت امور قرار گیرد و بیشترین پرداختی و 

موقعیت شغلی سازمان باید در بخش اهداکنندگان دیده شود.
وی تاکید کرد: باید با افزایش کشش و جاذبه این بخش با بهبود 
فضا، شرایط کاری و وضعیت پرسنل برای کارکنان انگیزه ایجاد کنیم 
که وارد این بخش شوند و کار خود را به خوبی و با کیفیت بالا انجام 

دهندو بهای این ایجاد جذابیت باید پرداخت شود.
مدیر عامل سازمان انتقال خون تاکید کرد: کلیه همکاران حتی 
باید در نظر داشته باشند  در بخش کنترل کیفی و تضمین کیفیت 

کنترل کیفی بدون رضایت مندی بخش اهدا میسر نیست.
گفت:  بخش  این  آموزشهای  ارتقای  اهمیت  بر  تاکید  با  وی 
از  تر  بالا  باید  اطلاعات  و  دانش  سطح  نظر  از  بخش  این  کارکنان 
همکاران دیگر بخشها باشند و باید سطح دانش ، آگاهی ، تحصیلات 

و آموزشهای روانشناسی این بخش ارتقا یابد.
وی از مدیران ستادی خواست تا بسته ویژه عملیاتی برای نگاه 
کارکنان  برای  انگیزه  ایجاد  ضمن  تا  کنند  تهیه  بخش  این  به  ویژه 

بخش اهداکنندگان تکریم ارباب رجوع نیز عملی شود.
وی افزود: احترام کامل به اهدا کننده خون، ایجاد مزیت های معنوی 

و اجتماعی، و ایجاد جایگاه و پرستیژ اجتماعی اهدا کنندگان خون باید مد 
نظر قرار گیرد و برای این موضوع به طور ویژه برنامه ریزی شود.

وی افزود: ساختار اجرایی دولت به سمت کوچک سازی حرکت 
می کند و با توجه به شرایط کنونی بخش عمده هزینه های دولت 
صرف حقوق و دستمزد می شود و بدین ترتیب جذب نیروهای جدید 

امکان پذیر نخواهد بود.
وی با اشاره به مدل پیشنهادی اقتباسی از اتحادیه اروپا گفت: در 
اتحادیه اروپا در عوض گسترش ساختارانتقال خون به کمک تشکلهای 
خیریه اهدا کنندگان و خون مورد نیاز تامین می شود و به ازای کار 
انجام شده این مرکز پول می گیرد. چنین ساختاری برای پیاده سازی 

در ایران نیز باید مد نظر قرار گیرد و پس از بررسی پیشنهاد شود.
مجمع  مثل  فرد  به  منحصر  و  انتفاعی  غیر  تشکلی  افزود:  وی 
برنامه  و  مدیریت  سازمان  تایید  و  هماهنگی  با  خون  انتقال  خیرین 
ریزی و مجلس شورای اسلامی این خدمات را بر عهده بگیرد و امور 

قابل واگذاری برون سپاری شود.
دکتر پورفتح اله تاکید کرد: باید قبول کنیم که روشهای سابق 
طبق  چنانکه  و  کنیم.  متحول  را  ساختار  باید  و  ندارد  کارایی  دیگر 

قانون پیش بینی شده است امور را واگذاری کنیم.
سازمانی  های  پست  واگذاری  کردن  عملیاتی  بر  تاکید  با  وی 
وکوچک سازی ستاد گفت:  استفاده از ظرفیت های استانی و متمرکز 
سازی امور بر مناطق ۹ گانه استانها و گسترش نگاه منطقه ای و بهره 
برداری مشترک چند استان واقع در یک منطقه از امکانات به شکل 

متمرکز در سیاست کوچک سازی دولت موثر است.
وی خطاب به مدیران گفت: باید نیروها را طوری جذب و تربیت 
کنیم که چند وظیفه ای باشند و طبق مقتضیات سازمان در واحدی 
اله گفت:  از واحد خود نیز بتوانند خدمت کنند. دکتر پور فتح  غیر 
استاندارهای سازمان و دلیل برقراری آن را همه کارکنان باید بدانند 
زیرا وقتی دلیل چیزی را بدانید راحت تر می توانید آن را بپذیرید.
گسترش دانشگاه مجازی از دیگر مواردی بود که مدیرعامل سازمان 
انتقال خون بر آن تاکید کرد و از مدیران خواست تا برای پیشبرد بهتر 
امور تخصصی و امکان استفاده چند منظوره از کارکنان فقط پزشک 

،رشته های علوم آزمایشگاهی و تحصیلات مرتبط را جذب کنند.
خون  انتقال  طب  پژوهش  آموزشی  موسسه  از  همچنین  وی 
خواست که در آموزش کارکنان سازمان و امور آموزشی خاص سازمان 

که خارج از سیستم پرورش دانشجو است نیز پررنگ تر عمل کنند.
طب  پژوهشی  آموزشی  موسسه  کرد  تاکید  اله  فتح  پور  دکتر 
ما  باشد و هدف  آور  نو  و  ای نسل سومی  باید موسسه  انتقال خون 
علمی  هیات  و  کارمند  و  دادن  مدرک  برای  فقط  دانشجو  پرورش 
شدن نیست. باید نیروهای خلاق تربیت شوند، از ظرفیت دانشجویان 

استفاده کرد و برای گذراندن طرح آنان در سازمان استفاده کرد.

شریعتمداری   خبر داد :
واریز یک ماه مستمری اضافه برای 

مستمری  بگیران آسیب دیده از سیل 
تحت پوشش صندوق بیمه اجتماعی 

کشاورزان ، روستائیان و عشایر
وزیرتعاون ، کار و رفاه اجتماعی از واریز یک 
ماه مستمری اضافه برای مستمری بگیران آسیب 
دیده از سیل تحت پوشش صندوق بیمه اجتماعی 

کشاورزان ، روستائیان و عشایر خبر داد.
حاضر  درحال  گفت:  اری  شریعتمد محمد 
با بررسی های میدانی،  خانوارهای تحت پوشش 
روستائیان   ، کشاورزان  جتماعی  ا بیمه  صندوق 
و عشایر در »معمولان« و »پلدختر« که از سیل 
آسیب دیده اند،مشخص شده اند و برهمین اساس 
صندوق مذکور موظف شده است که یک ماه حقوق 
را به صورت اضافه به حساب این خانوار واریز کند.

وی افزود : این مبلغ ظرف بیست و چهار 
ساعت آینده واریز می شود و محل تامین اعتبار 
آن از ذخیره سال گذشته صندوق بیمه اجتماعی 

کشاورزان ، روستائیان و عشایر بوده است.
وزیرتعاون ، کارورفاه اجتماعی یاد آورشد : 
این اقدام درسایر استان های آسیب دیده از سیل 
در حال بررسی است و دستور داده شده است تا 
آمار دقیقی از خانواده های تحت پوشش آسیب 
مستمری  ماه  یک  تا  شوند  ارائه  سیل  از  دیده 

اضافه به حساب این افراد واریز شود.

افزایش حقوق بازنشستگان در سال 98 
مشخص شد

افزایش  اجتماعی  تامین  در جلسه سازمان 
و  از جمله مستمری بگیران  سایر سطوح  حقوق 
بازنشستگان تصویب شد که برای تصویب نهایی 
هیأت  به  سازمان  مدیره  هیأت  بررسی  از  پس 

دولت ارسال می شود.
تامین  سازمان  مدیران  دیروز  جلسه  در 
و  کارشناسان  بازنشستگی،   کانون  با  اجتماعی 
شرکای اجتماعی مقرر شد حقوق سایر سطوح از 
جمله بازنشستگان و مستمری بگیران ۱۳ درصد 

به اضافه مبلغ ۲6۱ هزار تومان افزایش یابد.
به عنوان مثال اگر بازنشسته ای سه میلیون 
به   ۱۳ ضربدر  مبلغ  این  دارد  دریافتی  تومان 
از  و  شده  محاسبه  تومان  هزار   ۲6۱ اضافه 

اردیبهشت ماه پرداخت خواهد شد.
مدیره  هیات  بررسی  از  پس  مصوبه  این 
به  نهایی  برای تصویب  تأمین اجتماعی  سازمان 

هیات دولت ارسال خواهد شد.
و  بازنشستگان  حقوق  افزایش  مابه التفاوت 
ماه  دو  تا  نیز  ماه  فروردین  در  مستمری بگیران 

آینده به حساب شان واریز خواهد شد.

اسماعیلی خبر داد
موافقت رئیس قوه قضاییه با مرخصی ۱۵ 

روزه زندانیان مناطق سیل زده کشور
قوه  ریاست  گفت:  قضاییه  قوه  سخنگوی 
زندانیانی  به  اعطای ۱5 روز مرخصی  با  قضاییه 
که خانواده آن ها در استان های سیل زده زندگی 
می کنند و خانه و زندگی آن ها آسیب دیده است، 

موافقت کرد.
اظهار  باره  این  در  اسماعیلی  غلامحسین 
روز   ۱5 اعطای  با  قضاییه  قوه  ریاست  کرد: 
در  آن ها  خانواده  که  زندانیانی  به  مرخصی 
و  و خانه  زندگی می کنند  زده  استان های سیل 

زندگی آن ها آسیب دیده است، موافقت کرد.
وی افزود: این مرخصی نیز همانند مرخصی 
نوروزی شامل حال زندانیانی که مرتکب جرائم 
مهم از قبیل: سرقت مسلحانه، سرقت مقرون به 
نیز جرائم  آزار، سارقان حرفه ای و سابقه دار، و 
مرخصی  مستثنیات  دیگر  و  مخدر  مواد  عمده 

قبلی بوده اند، نخواهد شد.

از سوی ستاد مدیریت بحران شهرداری منطقه ۱۱ :
اعزام تجهیزات امدادی به مناطق سیل 

زده آغاز شد
شهردار منطقه ۱۱ تهران در راستای ارسال 
تجهیزات امدادی مناطق ۲۲گانه شهر تهران به 
مناطق سیل زده ، از اعزام ۴ کامیون حامل اقلام 
امدادی ضروری توسط ستاد مدیریت بحران این 

منطقه به استان خوزستان خبر داد.
این  در  آبادیان  نصراله  امتیاز،  به گزارش 
باره گفت: با توجه به وقوع سیل در استان های 
غربی و جنوبی کشور، با هماهنگی سازمان پیش 
اقلام   ، تهران  شهر  بحران  مدیریت  و  گیری 

امدادی به استان خوزستان ارسال شد.
های  کامیون  اعزام  نخستین  افزود:  وی 
به  گذشته  شب  که  امدادی  تجهیزات  حامل 
 ۱۸ حامل  ؛  شدند  ارسال  خوزستان  استان 
پرتابل، یک دستگاه  بهداشتي  چشمه  سرویس 
بودند که  لجن کش و یک دستگاه ژنراتور برق 
جهت کمک به سیل زدگان و تسریع برای رفع  
مشکلات شهری به شهرهای سوسنگرد و دشت 
آزادگان رفتند. آبادیان ادامه داد: در تداوم امداد 
رسانی به استان های سیل زده با مشارکت بسیج 
سلمان فارسی و هلال احمر ، ۲۰ مکان در معابر 
مرکزی شهر تهران برای جمع آوری کمک های 
مردمی جانمایی شده که فعالیت خود را از فردا 
آغاز خواهند کرد . او خاطر نشان کرد: با توجه 
به ضرورت سرعت بخشی در ارسال کمک های 
مردمی، اقلام جمع آوری شده به صورت روزانه 
به پایگاه ویژه مدیریت بحران منطقه ۱۱ منتقل 
تفکیک     احمر  هلال  و  بسیج  نیروهای  توسط  و 
می شوند و به صورت روزانه  بارگیری و به سوی 
استان های سیل زده ارسال خواهند شد. شهردار 
منطقه ۱۱ با اشاره به ارسال ماشین آلات سنگین 
از قبیل ۳دستگاه کمپرسی بر اساس درخواست 
انجام  پایش های لازم  زده؛ گفت:  مناطق سیل 
کار  به  آماده  امکانات  و  آلات  ابزار  تمام  و  شده 
است که با توجه به استعلام سازمان مدیریت بر 
اساس نیاز سیل زدگان و اعلام نیروهای امدادی 
پایان  تا  کرد:  تأکید  وی  شد.  خواهند  ارسال 
بحران به طور متناوب اقدام به ارسال تجهیزات 
کش،  کف  کش،  لجن  شامل  تخصصی  امدادی 
و سرویس  برق  موتورهای  آب،  پمپ  موتورهای 
های بهداشتی به همراه لوازم یدکی و متعلقات 

مربوطه دستگاه ها به این مناطق خواهیم کرد.

حضور نمایندگان ویژه منطقه2۱ در 
مناطق سیل زده استان خوزستان

با  منطقه۲۱  شهرداری  ویژه  نمایندگان 
حضور در استان خوزستان از نزدیک در جریان 
خدمت  نحوه  و  زده  سیل  مناطق  فعلی  اوضاع 
رسانی و ارسال کمک های مردمی قرار گرفتند.

به گزارش امتیاز، همزمان با ورود سامانه 
جدید بارشی به استان های غرب و جنوب غرب 
منطقه۲۱  شهرداری  ویژه  نمایندگان  کشور، 
با  رایزنی  و  سیل  فاجعه  ابعاد  بررسی  هدف  با 
رسانی  خدمت  نحوه  پیرامون  استانی  مسئولین 
و ارسال کمک های مردمی در شهر سوسنگرد 

استان خوزستان حضور یافتند.
بنا بر این گزارش؛ طی این سفر یک روزه، 
ویژه  نمایندگان  مابین  فی  مشترک  ای  جلسه 
شهرداری منطقه۲۱ با معاون استاندار خوزستان 
سوسنگرد  شهر  فرمانداری  ساختمان  محل  در 

برگزار شد.
بازدید میدانی گسترده  به ذکر است؛  لازم 
میزان  سنجش  و  ابعاد  بررسی  هدف  با  نیز  ای 
به  سوسنگرد  شهر  در  سیلاب  های  خسارت 
عمل  سرعت  افزایش  و  بحران  مدیریت  منظور 

نیروهای کمک رسان انجام پذیرفت.

احداث مسجد فاطمه الزهرا )س( و 
سرای محله فاطمی در قلب پایتخت

های  پروژه  افتتاح  از  منطقه شش  شهردار 
شهردار  حضور  با  پایتخت  قلب  شده  تکمیل 
ها  پروژه  این  از  یکی  گفت:  و  داد  خبر  تهران 
احداث مسجد فاطمه الزهرا)س( و سرای محله 
در  شکل  این  به  پروژه  اولین  که  است  فاطمی 
سطح شهر تهران خواهد بود که سعی شده در 
آن مسجد به عنوان پایگاه سنتی اجتماع مردم 
تامین  برای  فضایی  عنوان  به  محله  سرای  و 
نیازهای فرهنگی روزانه، در کنار یکدیگر فعالیت 

داشته باشند. 
به گزارش امتیاز، محمد رضا دهداری پور 
شهروندان  اصلی  نیازهای  از  یکی  اینکه  بیان  با 
است  اجتماعی  و  فرهنگی  فعال  مراکز  وجود 
گفت: نبود یک مسجد و مکان فرهنگی مرتبط 
در محله فاطمی، از جمله دغدغه های شهروندان 
و مدیریت شهری بود که با احداث مسجد فاطمه 
الزهرا )س( و سرای محله فاطمی پاسخ مناسبی 
برای این دغدغه پیدا شد. شهردار منطقه با بیان 
سنتی  معماری  بر  تکیه  با  مسجدی  این  اینکه 
فعالیت  ایرانی ساخته شده است گفت:  اسلامی 
نوید  محله  سرای  درون  فرهنگی  خانه   ۱۱
روزهای خوب تر را برای ساکنین این محل می 
دهد. به گفته دهداری پور این پروژه در زمینی 
به مساحت ۷5۰ متر مربع از جنس سازه فلزی 
اجرا رسیده و شامل دو بخش  به  در سه طبقه 
از آن به مسجد و قسمتی به  است که قسمتی 

سری محله اختصاص پیدا کرده است.

در راستای سه شنبه های بدون خودرو انجام شد؛
راه اندازی 4 خانه دوچرخه در منطقه ۱۵

شهردار منطقه۱5 گفت: تاکنون  ۴ ایستگاه 
و  حمل  گسترش  راستای  در  سواری  دوچرخه 

نقل پاک در منطقه ۱5 راه اندازی شده است.
محمدی  رضا  وحید  امتیاز،  گزارش  به 
این  افزود:  خبر  این  اعلام  با  منطقه  شهردار 
و  نقل  و  حمل  معاونت  همت  به  ها  ایستگاه 
ترافیک منطقه در بوستان های والفجر و پردیس 
بانوان، دانشکده ولیعصر)عج( و محوطه ساختمان 

ستادی شهرداری منطقه ۱5 قرار دارد.
ایستگاه  نخستین  اندازی  راه  به  محمدی 
دوچرخه محله ای در والفجر  اشاره کرد و گفت: 
دوچرخه  دستگاه    ۲5 با  کانکس  دستگاه  یک 
مشارکت  با  تا  شد  نصب  دارالقران  بوستان  در 
به  والفجر  مدیریت خانه دوچرخه  در  شورایاری 

شهروندان علاقه مند رایگان خدمات داده شود.
وی ادامه داد: در محوطه ساختمان ستادی 
دستگاه  دو  نصب  با  نیز  منطقه۱5  شهرداری 
کانکس 6 و ۱۲ متری ، ۳۲  دستگاه دوچرخه 
با هدف ترویج دوچرخه سواری، ارتقای سلامت 
پرسنل منطقه و همچنین کاهش برخی از هزینه 
های واحد موتوری نصب شد و  از ابتدای سال 
پرسنل  گفت:  منطقه  شهردار  کرد.  کار  به  آغاز 
منطقه پس از هماهنگی با دفتر معاونت حمل و 
نقل ترافیک می توانند از دوچرخه های موجود 
به صورت ساعتی برای انجام بازدیدهای میدانی 
از محله های همجوار استفاده کنند.وی به دیگر 
های  شنبه  شعار  تحقق  در  شده  انجام  اقدامات 
از  استفاده  فرهنگ  گسترش  و  خودرو  بدون 
دوچرخه در سفرهای شهری اشاره کرد و گفت: 
پردیس  بوستان  پیست دوچرخه سواری  تجهیز 
جدید،  دوچرخه  دستگاه   ۱5 تحویل  با  بانوان 
دوره  برگزاری  و  دوچرخه  دستگاه   5۰ تعمیر 
روزهای  بانوان  ویژه  سواری  دوچرخه  آموزشی 
یکشنبه و سه شنبه هر هفته در بوستان آموزش 

ترافیک منطقه از جمله این اقدامات است.

ایجاد پایگاه های کمک های مردمی 
به سیل زدگان در منطقه ۱0

شهردار منطقه ۱۰ طی جلسه ای با اشاره 
به لزوم حمایت از هموطنان آسیب دیده در سیل 
اخیر بر ایجاد پایگاه های جمع آوری کمک های 

مردمی تاکید کرد.
بحیرائی ضمن  امتیاز، حسین  به گزارش 
تشکر از زحمات و تلاش های صورت گرفته در 
طرح استقبال از بهار و عملکرد خوب و کار تیمی 
تمامی دست اندرکاران و عوامل منطقه از مدیران 
تا نیروهای کارگری که موجب پیشگیری از بروز 
هرگونه آبگرفتگی شد به تبیین و تشریح سیاست 
ها و خط مشی های سال جدید پرداخت.وی با 
تاکید بر لزوم آسیب شناسی و احصاء نقاط ضعف 
بعد از حادثه سیل اخیر، بر حساسیت کار نواحی 
به عنوان نوک پیکان شهرداری تهران و تجهیز 
آن ها به امکانات و نیروهای اجرایی تاکید کرد.
بحیرائی در خاتمه با اشاره به ضرورت دستگیری 
از همنوعان آسیب دیده در سیل اخیر، خواستار 
ایجاد پایگاه های جمع آوری کمک های مردمی 
امداد  تعامل هلال احمر و کمیته  با همکاری و 

شد.
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